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Ezek a fő pontok, ami természetesen mindegyik a maga idejében jó előre 
pontosítandó, szinkronba hozandó a petrozsényivel. Körmöcbányáról nem 
beszéltünk, ugyanezek a programok oda is ki lettek küldve. Nem beszéltem az 
5 olasz városról. San Elpido de Márioból kaptam egy értesítést, hogy ők most 
köszönettel veszik, de választások lesznek júniusban, nem tudják, hogy utánna 
jönnek-e. Abban a tartományban a másik négy ugyanebben a helyzetben van. 
Mauritio, Borgo San Lorenzo alpolgármestere április 5-én jön, azt a programot 
akkor leegyeztetjük.
Köszönöm szépen ennyi.

D o m o k o s  István:
Április 8-án összeül a Jogi és Ügyrendi Bizottság az SzMSz-t mégegyszer 
átvizsgáljuk. Akinek van elképzelése, javaslata kérem jelezze felém, vagy jöjjön 
el a bizottság ülésére.
Javaslom, hogy a Várpalotai Újságban indítsanak sorozatot Várpalota 
nagyjairól, történelmi személyiségekről. Kérem, hogy a szerkesztő bizottság 
támogassa javaslatomat.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéb bejelenteni való?
Ha nincs, akkor a nyilvános ülést 12,35-kor bezárom, 14,00 órakor zárt üléssel 
folytatjuk.


